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Schriftelijke vragen 
Fietsparkeren in het Dwaalgebied  
 

Aan het college van burgemeester en wethouders, 

De PvdA-fractie stuitte op dit bord tegenover de nieuwe fietsenstalling in het Dwaalgebied. Een welkome 
fietsenstalling voor bezoekers van het Dwaalgebied! De nieuwe fietsenstalling is van maandag tot en met 
zaterdag open van 7.00 tot 1.00 uur. Op zondag opent de fietsenstalling om 10.00 uur.  
 
De PvdA-fractie vraagt zich af of het voor de bewoners van het Dwaalgebied verstandig is om beugels te 
verwijderen. We zijn ook in de veronderstelling dat er juist meer fietsbeugels in het Dwaalgebied zouden 
komen. Met name voor studenten die in het Dwaalgebied wonen en te weinig stallingsruimte in hun 
studentenhuizen hebben, zijn deze fietsbeugels van belang. Afac is actief met het ruimen van fietsen in dit 
gebied. Het is niet fijn als je fiets geruimd wordt in je woonomgeving. Ook voor bezoekers van dichtbij geleden 
horecagelegenheden die na 1.00 uur huiswaarts gaan zijn de beugels nog nodig.   

 
Het college wordt daarom verzocht om de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Wat is het fietsparkeerplan van de gemeente voor het Dwaalgebied? Zou het college de 

gemeenteraad daarin mee kunnen nemen?  

2. Waar gaan extra fietsparkeerbeugels geplaatst worden? Waar worden ze om welke reden 

weggehaald? 

3. Komen er extra blauwe fietsparkeervakken? Veranderen de regels voor de fietsparkeervakken of 

blijven ze hetzelfde? 

4. Hoe gaat de gemeente om met het parkeren van fietsen voor woningen door de bewoners zelf?  

5. Zijn er nog andere maatregelen die genomen gaan worden om het fietsparkeren te faciliteren? 

6. Waarom worden de fietsbeugels tegenover de nieuwe fietsenstalling weggehaald? Komt er wat voor 

in de plaats voor de bewoners van deze omgeving en voor bezoekers aan dichtbij gelegen 

horecagelegenheden die na 1.00 uur huiswaarts gaan? 
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